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Z Á P I S
z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kunratice konaného

ve     středu 29. dubna 2015 od 19:00 hodin   v zasedací místnosti Obecního úřadu Kunratice

Zahájení: Pan starosta obce přivítal všechny přítomné na veřejném zasedání zastupitelstva obce

Přítomni: Milan Götz, Zdeněk Liška, Marcela Pažoutová, Miroslav Liška, Jiřina Lukášová, Miroslava Mervová,
Mgr. Jana Runkasová.

Nepřítomni: Milan Franc, Miloslav Götz - omluveni

Zastupitelstvo obce je usnášení schopné.

Určení  ověřovatelů
zápisu:

Ověřovateli zápisu jsou určeni paní Miroslava Mervová a paní Jiřina Lukášová.

Určení zapisovatelky: Zapisovatelkou je určena paní Miroslava Luftová

Návrh programu a jeho schválení:

1. ČEZ – zasíťování lokality „nad Vojtovými“

2. Obecně závazná vyhláška č. 1/2015, o stanovení systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání 
a odstraňování komunálních odpadů na území obce

3. Obecně závazná vyhláška č. 2/2015, kterou se stanoví systém komunitního kompostování a způsob využití 
zeleného kompostu k údržbě a obnově veřejné zeleně na území obce

4. Rozpočtová opatření 2015

5. Různé:

 všeobecné informace o chodu OÚ

 Snílek, o.p.s. – žádost o příspěvek

6. Diskuse

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Program jednání zastupitelstva byl přijat.
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K     bodu programu č. 1 – ČEZ – zasíťování lokality „nad Vojtovými“:  
Pan starosta  seznámil  zastupitelstvo  s informacemi  k tomuto  bodu  jednání.  O  této  smlouvě  jsme  hovořili  na
minulém zasedání, kde jsem říkal, že na ni čekáme. Zde se jedná o zasíťování celé lokality, takže je malinko odlišná
od předešlých smluv. Zde je rezervace příkonu pro všechny čtyři domy najednou. Za rezervaci zaplatíme 50 tisíc,
které se nám však vrátí po přenechání rezervace stavebníkům. Dále je zde ještě podmínka, že musíme do jednoho
roku dodat schválení záměru dělení pozemků a umístění staveb, aby mohl ČEZ umístit správně připojovací pilířky.
V současnosti máme již k oběma lokalitám vydaná koordinační stanoviska a zbývá nám pouze zažádat o povolení
umístění vodního díla do potoka, kde budou výustní objekty kanalizace.
Mgr. Jana Runkasová – kolik tam bude parcel?
Starosta – každá lokalita počítá se čtyřmi domy.

usnesení č. 31/2015 ZO po projednání schvaluje uzavření smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o připojení
odběrného elektrického zařízení k distribuční soustavě do napěťové hladiny 0,4 kV (NN)
číslo  15_SOBS01_4121074570  se  společností  ČEZ  Distribuce,  IČ  24729035,  se  sídlem
Teplická 874/8, 405 02 Děčín IV – Podmokly a pověřuje starostu k jejímu podpisu.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se:0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu  programu  č.  2  –  Obecně  závazná  vyhláška  č.  1/2015,  o  stanovení  systému  shromažďování,  sběru,  
přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů na území obce:
Pan starosta seznámil zastupitelstvo s informacemi k tomuto bodu jednání. Změna vyhlášky je vynucena změnou
legislativy, kdy došlo k rozšíření složek, které je potřeba vytřídit z komunálního odpadu. Vyhláška doplňuje systém
o třídění kovových odpadů. Sběr konzerv se osvědčil, protože jsme již naplnili jednu nádobu. Sebrané plechovky
jsme prozatím přesypali  do pytle a až jich bude více, tak je odvezeme do sběrny. Nová vyhláška zároveň ruší
vyhlášku  vydanou  v roce  2011.  Povinnost  umožnit  odložení  bioodpadu  řešíme  samostatnou  vyhláškou  o
kompostování, o které je následující bod.
Miroslava Mervová – proč se dělá u školy skládka?
Starosta – o skládce nevím. Elektrospotřebiče odvezeme do zpětného odběru společnosti ASA.
Miroslava Mervová – a prolézačky?
Starosta  – chci  počkat,  až  přijede  pan  Ruček a  zhodnotí jejich  stav.  Když  se  budou  moci  bezpečně používat,
umístíme je třeba na koupališti. Když to možné nebude, tak je odvezeme.

usnesení č. 32/2015 ZO po projednání  vydává obecně závaznou vyhlášku č.  1/2015, o stanovení  systému
shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů
na území obce.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu  programu  č.  3  –  Obecně  závazná  vyhláška  č.  2/2015,  kterou  se  stanoví  systém  komunitního  
kompostování a způsob využití zeleného kompostu k údržbě a obnově veřejné zeleně na území obce:
Pan starosta seznámil  zastupitelstvo s informacemi k tomuto bodu jednání.  Novela zákona zavedla i  povinnost
třídění zeleného odpadu, který velká města likvidují  ve svých zařízeních. My budeme rostlinné zbytky z  údržby
zeleně a zahrad ukládat na komunitní kompostárně, která vznikla na stavební parcele po usedlosti čp. 13. Ta bude
fungovat vždy od začátku dubna do konce října. V souvislosti se zprovozněním kompostárny musíme schválit i její
provozní řád, který budeme pravděpodobně několikrát aktualizovat, protože až čas ukáže, co bude potřeba změnit
nebo doplnit.
Starosta – s manželi Švarcovými je dohoda, že se postarají o kontrolu uživatelů. Musí se to vyzkoušet. Zároveň chci
vychválit lidi, co mají kompost nebo kompostér, neboť předcházejí vzniku biodpadu.
Jiřina Lukášová – bude to oplocené?
Starosta – prozatím ne, budeme věřit ve slušnost našich lidí.

usnesení č. 33/2015 ZO po projednání vydává obecně závaznou vyhlášku č. 2/2015, kterou se stanoví systém
komunitního kompostování  a  způsob využití zeleného kompostu  k  údržbě a obnově
veřejné zeleně na území obce.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

usnesení č. 34/2015 ZO po projednání schvaluje provozní řád komunitní kompostárny.
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Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 4 – Rozpočtová opatření 2015:  
Pan  starosta  seznámil  zastupitelstvo  s informacemi  k tomuto  bodu  jednání.  Rozpočtová  opatření  dle  přílohy
3/2015 se týkají pouze pracovníků VPP za měsíce únor a březen 2015. Za měsíc únor je to ve výši 24 tisíc a za
březen ve výši 19.292,- Kč. Rozdíl v březnu zapříčinil nástup pracovníků až v druhém týdnu měsíce. Rozpočtové
opatření bude opět přílohou zápisu.

usnesení č. 35/2015 ZO  po  projednání  schvaluje  rozpočtová  opatření  dle  přílohy  č.  3/2015.  Rozpočtová
opatření jsou přílohou zápisu.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu různé – všeobecné informace o chodu OÚ:  
Pan  starosta  seznámil  zastupitelstvo  s informacemi  k územnímu  dluhu  ČR  vůči  Polsku,  o  výsledku  stavebně
technického průzkumu budovy MŠ a chystané veřejné debatě.

Územní dluh Polsku – vracení pozemků se dle informací z krajského úřadu našeho katastrálního území nedotkne.
15. května proběhne na krajském úřadě jednání starostů dotčených obcí se zástupci MV ČR.
Miroslava Mervová – kterých vesnic se to týká?
Starosta – Heřmanice, Dolní Oldříš a Srbská.

V mateřské škole proběhla před třemi týdny kontrola hygieny a byly zjištěny některé nedostatky, které odstraníme
během velkých prázdnin. Například oprýskaná okna, poškozené kryty zářivkových těles, chybějící  umyvadlo na
mytí  rukou.  Po  konzultaci  s kontrolorkami  z hygieny  jsem  nechal  po  seznámení  zastupitelů  udělat  stavebně
technický průzkum, který vyloučil přítomnost azbestu v konstrukcích budov MŠ a jídelny. Naopak bylo průzkumem
zjištěno,  že  je  budova  MŠ  nedostatečně  zateplena,  což  budeme  muset  do  budoucna  rovněž  řešit  společně
s výměnou oken.
Jiřina Lukášová – konstrukce vypadá jak?
Starosta – konstrukce školky je dobrá, ale problém je bývalá družina, kde je vnější plášť poškozený vodou.

Veřejná debata – sháníme dobrovolníky,  se kterými  se poprvé sejdeme na OÚ ve čtvrtek 7.  května a debata
k Programu rozvoje obce pravděpodobně proběhne 6. června 2015.

Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí poskytnuté informace.

K     bodu programu různé – Snílek, o.p.s. – žádost o příspěvek:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo s informacemi k tomuto bodu jednání. Tato obecně prospěšná společnost nás
žádá o příspěvek na činnost. Jedná se o sociální službu určenou pro děti v ústavní péči, které se v domě na půl
cesty učí samostatnosti. Nechám to na Vaše zvážení, ale je pravda, že naše obec přispívá již na řadu sociálních
služeb, které jsou v naší blízkosti. Toto zařízení je pro nás z ruky.
Starosta – je to společnost působící od roku 2010. Chtějí vytvořit sociální službu pomáhající dětem po odchodu
z dětského domova.
Mgr. Jana Runkasová – do kolika let můžou být v dětském domově?
Starosta – nevím, ale myslím si, že do 18-ti let.

usnesení č. 36/2015 ZO po projednání bere žádost obecně prospěšné společnosti Snílek na vědomí, avšak
rozhodlo o neposkytnutí příspěvku na činnost.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Diskuse:

 Miroslava Mervová – je volný byt, jak ho má obec ve Frýdlantě?

o Starosta – v současnosti není volný. Když o byt projevíme zájem, tak nám ho dají, až se uvolní.

 Ing. Jiří Kříž – jak jsou daleko přípravy na opravu školy? Vymalování a podlahy?

o Starosta  – myslím,  že  informace  máte.  Lavice  jsou  zaplacené.  U  malování  počkáme na  vývoj

rozpočtu.  Nábytek  v 1.  třídě  se  bude  dělat,  děláme poptávku.  Ty  věci,  co  jsou  potřebné,  tak
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řešíme.

 Mgr. Jana Runkasová – kdy přiděláme poklopy na kanály?

o Starosta – k výměně poklopů dojde v nejbližší době.

 Miroslava Mervová – ozdoby na stromku v parku?

o Starosta – odstrojení rovněž provedeme v nejbližší době.

 Mgr. Jana Runkasová – ořezávali se větve kolem drátů?

o Starosta – ano, větve jsme prořezávali.

 Ing. Jiří Kříž – u nás by to taky chtělo prořezat, smrky tam jsou v drátech.

o Starosta – poznamenám si to a dojedu se tam podívat.

 Marcela Pažoutová – jak se dělala nová silnice, tak nejsou seřízlé nájezdy.

o Starosta – vím o tom, budeme to muset udělat svépomocí, budeme dosypávat i krajnice.

 Jiřina Lukášová – proběhnou opravy děr na našich cestách?

o Starosta – to, co proběhlo na podzim, jsme reklamovali a proběhne záruční oprava.

 Božena Smržová – krásný jsou narcisy, tulipány,

o Starosta – vyřídím to paní Maglenové

Závěr: Pan starosta poděkoval přítomným za účast na zasedání a ukončil jednání v 20:05 hodin.
Přílohy: Prezenční listiny

Rozpočtové opatření dle přílohy č. 3/2015

Zapsala: Miroslava Luftová Zápis ověřili: Miroslava Mervová ………………………………………
…

V Kunraticích dne 4. května 2015
Jiřina Lukášová ………………………………………

…

Zdeněk Liška
místostarosta

Milan Götz
starosta
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